

TIME TO FPV RACE

E-FLITE THRUST SERIES FPV LIPO BATTERIES



Akku Typ / Type	LiPo
Anwendung / Application	FPV Racing Quadcopter
Konfiguration / Configuration	4S 1P

E-FLITE THRUST FPV-RACING LIPO-AKKU SERIE

Time to Race! Die E-flite Thrust FPV-Racing-Akku Serie eignet sich perfekt für Racer der 150er bis 285er Größe, wie beispielsweise dem Blade Vortex 250 Pro. Die LiPo-Akkus haben eine 35C Entladerate und sorgen somit für exzellente Power, ohne großes Mehrgewicht zu produzieren. Sie haben die Wahl zwischen vier verschiedenen Kapazitäten: 850mAh, 1000mAh, 1300mAh und 1800mAh. Die Akkus sind mit EC3-Steckern und Silikon ummantelten Kabeln ausgestattet, um für lange Haltbarkeit zu sorgen. Die Ausgangs- und Balance-Kabel sind extra kurz gehalten, um die Installation zu vereinfachen. Zudem ist der JST-XH Balance-Anschluss mit einer Reihe von beliebigen Ladegeräten wie beispielsweise von Team Orion und Dynamite kompatibel. Mit einer Laderate von 3C können die Akkus sicher und schnell geladen werden.

Thrust Series FPV Racing batteries are ideal for the racing platforms from 150- to 285-size such as the Blade Vortex 250 Pro that demands the power 4S, 14.8V Li-Po packs can provide. Compact E-flite Thrust Series lithium polymer batteries are rated at 35C to offer an excellent power-punch without a major weight penalty. Four capacity sizes are available from 850mAh to 1800mAh with the 1000mAh and 1300mAh packs rounding out the middle of the range. These batteries come with the popular EC3 connector with silicone insulated wire for a level of durability that can be appreciated at all performance levels. The output and balance leads are short to make installation on FPV racers as sleek as possible. Like the popular line of E-flite High-Power Li-Po batteries, its JST-XH balance connector is compatible with a wide range of popular chargers such as those from Orion and Dynamite. A 3C charge rating means that these batteries can be fast charged safely.

FEATURES:

- › 35C Entladerate
- › In vier Ausführungen erhältlich: 850mAh, 1000mAh, 1300mAh und 1800mAh
- › Renntaugliche 4-Zellen Konfiguration
- › Leichtes Gewicht für ein Optimum an Performance
- › Flexible Silikon ummantelte Balance-Kabel
- › Kompakte Bauweise mit extra kurzen Kabeln
- › Kein Löten erforderlich
- › EC3 Haupt- und JST-Balance-Stecker
- › Powerful 35C continuous discharge rating
- › Available in four capacities; 850, 1000, 1300 and 1800mAh
- › Race-ready 4-cell configuration
- › Lightweight for optimum flight performance
- › Flexible silicone insulated balance wires
- › Compact construction with ultra-short leads
- › No soldering required
- › Assembled with EC3 main and JST balance plugs
- › XT60 high current connector

Art.Nr.	Bezeichnung Description		
EFLRB8504S35	E-flite FPV Racing 4S 850mAh 35C LiPo		
EFLRB10004S35	E-flite FPV Racing 4S 1000mAh 35C LiPo		
EFLRB13004S35	E-flite FPV Racing 4S 1300mAh 35C LiPo		
EFLRB18004S35	E-flite FPV Racing 4S 1800mAh 35C LiPo		